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HSBC Investment Funds 

滙豐投資基金 
Change of Account Information Form  更改戶口資料表格 

 

For office use only 本公司專用 

Signature verified Input Check Processing date 

 

 

 

   

 

HSBC Investment Funds (Hong Kong) Limited 

Level 22, HSBC Main Building, 

1 Queen’s Road Central, Hong Kong 

 

滙豐投資基金（香港）有限公司 

香港皇后大道中 1 號 

滙豐總行大廈 22 樓 

Telephone:               (852) 2284 1111 

Customer Service Hotline: (852) 2284 1118 

電話:               (852) 2284 1111 

客戶服務熱線:    (852) 2284 1118 

HSBC Investment Funds (Hong Kong) Limited is licensed by the Securities and Futures 

Commission in Hong Kong to conduct Type 1 (dealing in securities), Type 4 (advising on 

securities), Type 5 (advising on futures contracts) and Type 9 (asset management) regulated 

activities (CE Number: AAL518). 

滙豐投資基金（香港）有限公司已獲香港證劵及期貨事務監察委員會發牌，經營第 1 類（證劵交

易）、第 4 類（就證劵提供意見）、第 5 類（就期貨合約提供意見）及第 9 類（提供資產管理）的

受規管活動（CE 編號：AAL518）。 

Issued by HSBC Global Asset Management (Hong Kong) Limited  由滙豐環球投資管理（香港）有限公司刊發 

 

 

Holder ID 

持有人編號 

 
 
 
 

AHKRA 

Registered name(s) 

登記戶口名稱 
 

ID / Passport / Identity document no. 

身份證／護照／註冊文件號碼 

 

New address 1 

新地址 1 

 

 

Change of telephone no.2 

電話號碼更改 2 

Day  

日間 

Night  

晚間 

Change of fax no. 2  

傳真號碼更改 2 

 

 

Change of statement currency 

結單貨幣更改  

 HKD 

港元 

 USD 

美元 

Change of statement language 

結單語言更改 

 Chinese  

中文 

 English  

英文 

 

Signature(s)  

簽署 

 

Registered holder’s signature 

登記人簽署 

 

 

 

 

 

 

Joint registered holder’s signature 

聯名人簽署 

 

Date  

日期 

 

 

           /             / 

 

  Day 日  /   Month 月  /  Year 年 

 

1. If you wish to change your address, please provide photocopies of your HK permanent ID card/passport and proof of your residential address and permanent address (if different from the 

residential address) from the recent three months (e.g. utility bill or bank statement). 如欲更改地址，請提供您的香港永久性居民身分證╱護照及最近三個月的住宅地址及永久地址（如與住

宅地址不同）證明文件（例如公共事業繳費單或銀行月結單）之副本。 

2. If you wish to change your telephone no. or fax no., please provide photocopies of your HK permanent ID card/passport OR telephone bill of the new number. 如欲更改電話號碼或傳真號

碼，請提供您的香港永久性居民身分證╱護照或已更新電話號碼結單副本。 

3. If you wish to change any information that is not provided for in this form, please notify HSBC Investment Funds (Hong Kong) Limited separately in writing and, where applicable, attach a 

copy of the relevant supporting documents. 您如欲更改未於本表格上列載的項目，請以書面形式通知滙豐投資基金（香港）有限公司並附上有關證明文件副本，以作核實。 

 

Please send an original signed copy of this Amendment Form to HSBC Investment Funds (Hong Kong) Limited (‘HIFH’), at the address shown below. Unless the 

investors have specifically instructed HIFH to act on the instructions of only one joint account holder, this instruction must be signed by all joint account holders. 請將

已填妥及簽署的更改表格正本寄回滙豐投資基金（香港）有限公司（「本公司」），郵寄地址請參閱本頁下方。除非投資者已授權本公司可依據其中一位聯名戶口持有人之

指示行事，否則本表格必須由所有聯名戶口持有人簽署。 


